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Zápisnica zo zasadnutia Finančnej komisie MZ MČ Košice - Sever                

konaného dňa 07.05.2015 

 
Prítomní: Ing. Štefan Baláž, Attila Boldi, Ing. Erika Dudáš Pajerská, PhD., Erik Haľko,                                    
Ing. Ladislav Kuczik, Ing. Tomáš László, PhDr. Pavol Mutafov, Ing. Jaroslav Polaček,                                      
Ing. Anna Zimmermannová, Ing. Miroslav Zajac 
 
Neprítomní: Ing. Viliam Beňo, Ing. Bartolomej Szabó, Ing. Adrián Tompoš, PhD.                              
 
Ďalší prítomní: Marián Gaj, PhDr. Matúš Háber, Ing. Peter Luczy, Ing. Iveta Zahorjanová,                         
JUDr. Patrik Stavrovský, Mgr. Slávka Vacová, Mgr. Zdenka Slovíková, Alena Pustaiová,                                      
Ing. Kosmas Bekiaris 
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Náplň a zásady činnosti Finančnej komisie MZ MČ Košice – Sever pre volebné obdobie                 

2014 – 2018  
3. Návrh Programového rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015 – 2. poslanecká verzia 
4. Rôzne 
5. Záver 

 
K bodu 1:  
Zasadnutie finančnej komisie otvoril a  prítomných privítal predseda finančnej komisie                               
Ing. Baláž.  
 
K bodu 2: 
Ing. Baláž oboznámil prítomných s materiálom „Náplň a zásady činnosti Finančnej komisie                
MZ MČ Košice – Sever pre volebné obdobie 2014 – 2018“ a otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Ing. Zimmermannová: Domnievam sa, že body 3 až 6 sú celkom správne, pretože rozprávajú,                    
čo za činnosť má vyvíjať komisia a body 1 a 2 a od 7 dole sú body, ktoré sú všeobecne uvedené 
v iných predpisoch, takže by tu nemali byť. Navrhujem vymedziť len činnosť komisie a nie veci, ktoré                   
sú napríklad v rokovacom poriadku. 
Ing. Polaček a Ing. Kuczik sa pripojili k návrhu Ing. Zimmermannovej.  
 
Ing. Polaček poukázal na rozdielnosti v zasielaní materiálov členom komisie a poslancom (týka sa to  
aj iných komisií).  
Ing. Zahorjanová vysvetlila, že pozvánky a materiály boli zaslané presne podľa Rokovacieho poriadku 
komisií MZ MČ Košice – Sever, ktorý bol schválený MZ dňa 02.02.2015. 
Ing. Polaček požiadal o  pripomienky úradu k  Rokovaciemu poriadku komisií, nakoľko vie,                            
že Rokovací poriadok komisií nie je v poriadku. 
 
Ing. Baláž súhlasil s pripomienkami členov finančnej komisie k predloženému materiálu a navrhol 
schváliť uznesenie FK k tomuto bodu.  
 
K bodu 3: 
Ing. Baláž informoval členov finančnej komisie, že MZ MČ Košice – Sever schválilo Programový 
rozpočet MČ Košice – Sever na rok 2015, ale starosta pozastavil výkon uznesenia, ktorým                        
bol rozpočet schválený. V krátkosti oboznámil  prítomných s materiálom „Návrh Programového 
rozpočtu MČ Košice – Sever na rok 2015“ – 2. poslanecká zmena, v ktorej ide o to, aby neboli škrtané 
výdavky v sociálnej oblasti. Predseda finančnej komisie otvoril diskusiu k tomuto bodu.  
PhDr. Háber: Vedúci oddelení sú pripravení fundovane odpovedať na otázky, ktoré sa týkajú zmien              
v jednotlivých programoch.  
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JUDr. Stavrovský: Príjem trhovísk je k dnešnému dňu v porovnaní s minulým rokom o 2 000 € nižší, 
preto pôvodne rozpočtovaný príjem z  trhovísk vo výške 43 000 € s najväčšou pravdepodobnosťou 
nebude dodržaný. Prognóza na rok 2015 je pokles príjmov z trhovísk. Príjem z trhovísk je ovplyvnený 
záujmom trhovníkov o predaj. Ten ovplyvniť môžeme skvalitnením trhovísk, ich obnovou, 
rekonštrukciou, vytvorením podmienok preto, aby radi predávali. Za týchto podmienok, v akých 
predávajú a taktiež situácia na trhovisku Merkúr, nie je reálne aby sme dosiahli rozpočtovaný príjem.   
Vo výdavkovej časti sú hraničné výdavky na materiál, nedostatočne je rozpočtovaná položka „Obnova 
trhovísk“. 
Ing. Luczy: Upozornil na pokles v počte automatov a s tým súvisiace zníženie príjmov na 22 500 €             
na položke „SP výherné automaty“. Zvýšenie príjmov o 3 200 € predpokladá na položke „Ostatné 
príjmy – z odvodu hazardných hier a videohier“. Ďalej upozornil na položku „Stravovanie dôchodcov“, 
ktorá nemôže byť rovnaká v príjmovej a výdavkovej časti. Výdavky musia byť vyššie o dovoz stravy      
do domácností občanov (10 000 – 12 000 €) a neuhradenú faktúru z roku 2014. 
Ing. Polaček: Informoval o položke „Štúdie a príprava ideových projektov“, z dôvodu správneho 
začlenenia medzi bežné alebo kapitálové výdavky. Trhovisko Merkúr a Námestie Jána Mathého – 
myšlienkou poslancov je vyhlásiť súťaž, v ktorej výherca návrhu dostane peňažnú odmenu. 
Prechodové chodníky a schodiská Podhradová a Kalvária – zámerom je, aby niekto spracoval, ako tie 
schodiská urobiť, čo by to do budúcnosti stálo, aby sme sa mohli týmto zaoberať. My vieme, že MČ   
to nebude nikdy realizovať, ale je ideálne mať niečo východiskové pre mesto Košice. DJ Gerlachovská 
– urobiť štúdiu na budovu, čo v nej zmeniť, urobiť dispozície a pripraviť podklad pre budúci projekt, 
aby sme dokázali s tou budovou niečo urobiť. 
JUDr. Stavrovský: Položky, ktoré sú rozpočtované na štúdie, sú vyhodené peniaze. Urobíme štúdie, 
zaplatíme ich, keď ich nezrealizujeme ostanú v  šuplíku? Máme komisiu rozvoja, v ktorej                            
sú kvalifikovaní ľudia, tak nevedia povedať, čo s tým chodníkom, bez toho, aby sme vynakladali 
peniaze na niečo, čo vieme sami urobiť. Máme s peniazmi nakladať hospodárne, efektívne, účelne. 
PhDr. Háber: V ZOS aj OS bola naplánovaná položka „Odmeny na základe dohôd“ vo výške 1 000 €. 
V ZOS je budova v zlom stave a položka vo výške 1 000 € bola plánovaná ako rezerva v prípade,                
ak sa tam vyskytne technický problém. V OS bola položka plánovaná tiež vo výške 1 000 € na rozvoz 
stravy, v prípade dovolenky zamestnanca, ktorý zabezpečuje dovoz stravy do bytu občana. 
V Programe 7 návrh rozpočtovaných miezd na úrade zahŕňa len zmluvné platy zamestnancov,                  
bez odmien, bez valorizácie. Ak je schválený organizačný poriadok na 25 zamestnancov, tak žiadame 
len to, čo je schválené. Priemerný plat v národnom hospodárstve za minulý rok bol 858 €. Priemerný 
plat zamestnanca na úrade bez prednostu je 817 € v hrubom. 
 
Ing. Baláž navrhol akceptovať pripomienky zamestnancov miestneho úradu k návrhu programového 
rozpočtu a predniesol návrh na uznesenie FK ohľadom úprav 2. poslaneckého návrhu Programového 
rozpočtu MČ  Košice – Sever na rok 2015. 
 
K bodu 4: 
Na FK bol prednesený návrh poslancov ohľadom predloženia pracovného návrhu Programového 
rozpočtu MČ na roky 2016 – 2018.   
 
K bodu 5: 
Ing. Baláž sa na záver poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
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UZNESENIA 
 

prijaté na zasadnutí Finančnej komisie MZ MČ Košice – Sever (ďalej FK)  
konaného dňa 07.05.2015 

 
Uznesenie č. 9/2015 
FK odporúča schváliť MZ materiál „Náplň a zásady činnosti Finančnej komisie MZ MČ Košice – Sever 
pre volebné obdobie 2014 – 2018“ v zúženej podobe, teda bez bodov 1, 2, 7 – 10.  
Za: 7                                                                       Proti: 0                                                                   Zdržali sa: 2 
  
Uznesenie č. 10/2015 
FK odporúča miestnemu úradu spracovať pripomienky k Rokovaciemu poriadku a zaslať ich 
poslancom a členom komisií.  
Za: 6                                                                       Proti: 0                                                                   Zdržali sa: 3 
 
Uznesenie č. 11/2015 
FK odporúča MZ MČ Košice – Sever schváliť Programový rozpočet MČ Košice – Sever v podobe                  
2. poslaneckej zmeny predloženej 13 poslancami MZ MČ Košice – Sever na zasadnutie finančnej 
komisie dňa 07.05.2015 s nasledovnými úpravami: 
 Bežné príjmy 
- zníženie bežných príjmov, nedaňové príjmy, príjmy z vlastníctva majetku, riadok z prenájmu trhovísk 
o 4 500 € zo sumy 43 000 € na 38 500 € 
- zníženie bežných príjmov, nedaňové príjmy, administratívne poplatky, riadok SP výherné automaty 
o 4 500 € zo sumy 27 000 € na 22 500 € 
- zvýšenie bežných príjmov, nedaňové príjmy, ostatné príjmy, riadok z odvodu hazardných hier                   
a videohier o 3 200 € zo sumy 17 500 € na 20 700 € 
Program 5: Prostredie pre život 
- presun položky štúdie a príprava ideových projektov, rozvoj obcí, riadok DJ Gerlachovská v sume 
2 500 € z bežných výdavkov do kapitálových výdavkov  
Program 6: Sociálne služby  
- zvýšenie bežných výdavkov ZOS, riadok odmeny na základe dohôd z 0 na 1 000 € 
- zvýšenie bežných výdavkov OS v byte občana, riadok odmeny na základe dohôd z 0 na 1 000 € 
- zvýšenie bežných výdavkov, Stravovanie seniorov, riadok Bežný transfer na stravovanie dôchodcov 
o 12 000 € zo sumy 18 000 € na sumu 30 000 € 
Program7: Podporná činnosť 
- zvýšenie bežných výdavkov, správa obce, výkonné a zákonodarné orgány, riadok mzdy, platy a OOV 
(prednosta, zamestnanci MÚ) o 15 000 € zo sumy 230 000 € na sumu 245 000 € 
Za: 5                                                                       Proti: 1                                                                   Zdržali sa: 2 
 
Uznesenie č. 12/2015 
FK žiada starostu MČ o predloženie pracovného návrhu Programového rozpočtu MČ na roky 2016 – 
2018 poslancom MČ Košice – Sever spolu s čerpaním položiek programového rozpočtu za rok 2015                
k 01.11.2015. Termín: 16.11.2015 
Za: 8                                                                       Proti: 0                                                                   Zdržali sa: 0 
 
 
 
V Košiciach, dňa 14.05.2015 
 
 
 
Zapísala: Ing. Iveta Zahorjanová               Ing. Štefan Baláž 
           tajomníčka finančnej komisie                                predseda finančnej komisie 


